
SPELLING 

 
PERFORMANCE EVENT 

 
All contestants are to abide by the dress codes for nonathletic events of Regional 

Student Convention. Coats are not required for male contestants. 
 
Each contestant is given a piece of paper and is assigned a desk. A.C.E. will provide 

pencils or pens. The judge will pronounce each word twice and give a definition for 
the word. Contestants will then write the word. Each contestant will write all words.  

 
Following the final word, judges will collect all papers. Winners will be selected 
according to accuracy. Judges shall give at least two practice words before starting 

competition. 
 

Words are provided by A.C.E. and must be spelled exactly as they appear on the 
official A.C.E. list. Alternate or British spellings will not be allowed. A.C.E.’s list is 
compiled from the preferred spelling found in Scott Foresman, Thorndike Barnhart 

Advanced Dictionary. 
 

Word Building words are used for English Spelling: 
- 9-12 years old: Levels 5-7; 
- 13-18 years old: Level 8 and above. 

 
 

Словарный диктант на английском языке 
 

Все участники должны соблюдать общие требования по форме одежды. 

 
Каждый учащийся получает бланк ответов. 

 
Организаторы обеспечивают карандашами или ручками участников конкурса. 
Судья произносит каждое слово дважды и зачитывает предложение, в котором 

используется данное слово. Затем участники записывают это слово. 
 

Каждый участник записывает все слова. После написания последнего слова 
судьи собирают листы с написанными словами. Победители будут выбраны в 

соответствии с правильностью написанных слов. 
 
Слова предоставляются Школой завтрашнего дня и должны быть написаны 

точно так, как они появляются в официальном списке Школы завтрашнего дня. 
 

Альтернативное или британское написание не разрешаются. 
 
Для младшей возрастной группы (9-12 лет) используются слова из курса 

«Словообразование» 5-7 уровней. 
 

Для старшей возрастной группы (13-18 лет) используются слова из курса 
«Словообразование» 8-ого уровня и выше. 


